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Omkijken naar elkaar 
“In tijden van een nationale crisis moeten mensen van goede wil en vrijgevigheid in staat zich te ver-
enigen, ongeacht de partij of politiek.” Met een verwijzing naar dit citaat van John F. Kennedy stelde 
Lodewijk Asscher dat we nu schouder aan schouder moeten staan en omkijken naar elkaar.  
 
De PvdA is een vereniging van betrokken leden met hart voor elkaar en voor de zorg.  
In maart is per mail of telefonisch contact gezocht met de leden van 75 jaar en ouder, met het aan-
bod praktische hulp of een luisterend oor te bieden waar dat nodig is. De lokale contactpersonen 
fungeren als aanspreekpunt. Klik hier voor de contactgegevens van de coördinatoren. 
Veel mensen kunnen gelukkig rekenen op hulp van familie, vrienden of buren. Toch roepen we le-
den en belangstellenden die zo nodig een handje willen helpen op om zich als vrijwilliger te melden 
bij de coördinatoren. Al was het maar om de vaste mantelzorgers af en toe te ontlasten. 

Doet u mee om de website aantrekkelijk te houden? 
Sinds medio januari is de website van de PvdA afdeling Zuid-Kennemerland in de lucht! 
Het lijkt ons leuk om de foto op de hoofdpagina regelmatig te wisselen. Voor een mooi resultaat op 
de website is een liggende afbeelding met een resolutie van minimaal 1400 x 600 pixels nodig.  
U kunt uw foto mailen naar cobykroon@outlook.com, met een korte toelichting op de foto en uw 
motivatie om die voor te dragen voor de startpagina voor onze website. 
 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/pvda-is-solidair-met-en-steunt-kwetsbare-leden/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/
mailto:cobykroon@outlook.com


De foto voor april, met het lege strand van Zandvoort op een zonnige dag,  heeft uiteraard een link 
met de coronacrisis. Laten we hopen dat we er binnenkort weer spontaan samen op uit mogen! 

Sjaak Struijf 
Wethouder PvdA  

in Heemstede 
 
 

besturen in 
coronatijden 

 

 

Wat raakt jou persoonlijk in deze ongewone situatie? 
Ik vind vooral de beelden van de Intensive Care afdelingen heel indrukwekkend. Zeker omdat de fa-
milie niet op bezoek kan. Het idee dat je niet bij je geliefde kunt zijn als hij of zij stervende is, grijpt 
mij zeer aan. Net als iedereen mis ik natuurlijk het directe contact met familie, vrienden en collega’s. 
Gelukkig kunnen mijn ouders zich goed redden. Maar het is wel een zware opgave.  
 
Heemstede telt naar verhouding veel hoogbejaarden, is de zorg voor hen nog goed op orde? 
Op zich is de zorg wel op orde. Ook in Heemstede hebben we te maken met de problemen waar elke 
gemeente mee worstelt: een tekort aan persoonlijke beschermingsmiddelen, het gebrek aan sociale 
contacten van kwetsbare inwoners en meer overlijdens dan normaal. Gelukkig zijn er veel initiatie-
ven door verpleeg- en verzorgingshuizen zelf en hun vrijwilligers, maar daar heeft de oudere die 
zelfstandig woont niet veel aan. Het blijft dan ook belangrijk om een oogje in het zeil te houden en 
even aan het raam te kloppen of een kaartje in de bus te stoppen. Bellen mag natuurlijk ook.  
 
Hoe verloopt het contact met schoolbesturen en kinderopvangorganisaties? 
De scholen en kinderopvang in Heemstede zijn zeer voortvarend aan de slag gegaan met thuison-
derwijs en noodopvang. Tot op heden is er nog voldoende ruimte in de noodopvang. En de scholen 
denken al na over een mogelijke invulling voor als de scholen weer open mogen. Uiteraard trekken 
we hier gezamenlijk in op en geven we advies en waar nodig ondersteuning. 
 
Ondernemers, maatschappelijke organisaties en inwoners nemen ook nieuwe initiatieven, wat 
verraste je het meest en waarom? 
Onze welzijnsorganisatie Wij Heemstede biedt een luisterend oor en brengt via “we helpen” vraag 
en aanbod voor hulp en ondersteuning samen. De ondernemers zijn zeer creatief. Van het bezorgen 
van medicijnen door een rijschool, het verkopen van tegoedbonnen voor een biertje voor later, 
plaatjes draaien voor de Voedselbank en afhaalmenu’s van restaurants die nu niet open mogen tot 
het aanbieden van een De smaak van Heemstede Foodbox, gevuld door samenwerkende lokale on-
dernemers. Ik vind de berenjacht ook erg leuk voor kinderen. Natuurlijk ook hier afstand bewaren! 
En niet met te veel te gelijk. 
 

https://heemstede.wehelpen.nl/


Waar maak je je zorgen over? 
Ik maak me zorgen over het blijven volhouden van de richtlijnen. Ik snap dat het lastig is, maar ik zie 
toch meer mensen op straat dan in het begin en ouderen die eerst thuis bleven, gaan nu toch op be-
zoek bij hun kinderen. En andersom ook. Argumenten die je dan vaak hoort dat de tuin groot ge-
noeg is en dat we op afstand blijven. Tegelijkertijd zie je toch dat mensen langs elkaar lopen, bij el-
kaar naar het toilet gaan, handgrepen vasthouden, iets drinken of eten, waardoor je toch snel dich-
ter bij elkaar komt dan dat je had gewild. En naarmate het bezoek langer duurt verval je eerder in 
oude gewoontes. Ik zie het ook op straat. Men geeft elkaar toch minder ruimte dan in het begin. Op-
vallend genoeg zie ik dit niet alleen bij jongeren, maar ook bij ouderen die nota bene tot de kwets-
bare doelgroep behoren. 
 
Hoe verloopt Koningsdag en de 4- en 5-meiviering dit jaar? 
Koningsdag vieren we allemaal thuis met vlag en wimpel. Dat hoop ik ten minste. Ik heb niet zo veel 
met het koningshuis maar dit jaar heeft het een andere betekenis en zie ik het meer als een dag van 
solidariteit en saamhorigheid. En daar heb ik heel veel mee! 
Dodenherdenking krijgt een ander karakter. Hoe het precies wordt ingevuld is nog niet helemaal 
duidelijk, maar we staan er zeker bij stil. Persoonlijk hangt bij mij de vlag de hele dag half stok als 
teken van eerbied voor hen die hun leven hebben gegeven voor de vrijheid en slachtoffer zijn ge-
worden van de holocaust. Ik zal de twee minuten stilte op de Vrijheidsdreef wel missen.  
Voor 5 mei geldt hetzelfde. Het zal wel veel muziek worden, maar dit jaar via de radio en televisie.  
 
Wat wil je de leden en belangstellenden van de PvdA ten slotte meegeven? 
Wees alsjeblieft voorzichtig. Onderschat het virus niet. Er zijn heel veel mensen die bereid zijn om 
iets te doen. Of het nu om een boodschap gaat of om een praatje, u kunt bij Wij Heemstede en bij 
vele andere organisaties terecht. Geef iedereen de ruimte, maar blijf met elkaar in verbinding! 

 

• Bioscoop,  musea, rondvaartboten, schouw-
burg veel winkels en attractieparken zijn voor-
lopig nog dicht. 
Maar gelukkig wonen we in een mooie omge-
ving en kunnen we -met inachtneming van de 
1,5 meter- lekker wandelen of fietsen. 
 

• Wat ook leuk is voor de mensen die aan huis 
gebonden zijn: vogels kijken!  
Bij Vogelbescherming Nederland kun je gratis 
10 lessen volgen om meer te weten te komen 
over de vogels op je balkon of in de tuin. 
 

• Op donderdag 14 mei komen de grootouders 
voor het klimaat weer van 14:00-15:00 uur bij 
elkaar op het Plein in Den Haag, voor het ge-
bouw van de Tweede Kamer.  
Samen reizen kan, Ank Buis is vanaf 12:55 uur 
aanwezig bij de kaartautomaten in de grote hal 
van station Haarlem om de trein van 13:07 te 
halen. Meer weten, mail naar ac_buis@dds.nl . 
 

https://www.vogelbescherming.nl/ontdek-vogels/kennis-over-vogels/online-vogelcursussen
http://www.grootoudersvoorhetklimaat.nl/
http://www.grootoudersvoorhetklimaat.nl/
mailto:ac_buis@dds.nl
https://www.google.nl/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fwww.mikado-welzijn.nl%2Fwp-content%2Fuploads%2F2015%2F07%2Fleukedingendoen.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Fwww.mikado-welzijn.nl%2Fsamen-leuke-dingen-doen%2F&docid=u7wBVMSm9cWKiM&tbnid=KVnht7gaLiBf1M%3A&vet=10ahUKEwihyLSKi_XfAhVRK1AKHU43DToQMwhKKBMwEw..i&w=1100&h=1000&bih=651&biw=1366&q=doen!&ved=0ahUKEwihyLSKi_XfAhVRK1AKHU43DToQMwhKKBMwEw&iact=mrc&uact=8


 Nieuw kandidaat-bestuurslid 
Bij de eerstvolgende ALV stelt Bart Dusseljee zich 
-op voordracht van het bestuur- verkiesbaar voor 
de vacature van Bestuurslid PR & Communicatie.  
 
In principe zou hij al op de ALV van 8 april voor 
benoeming in aanmerking zijn gekomen, maar 
die vergadering is zoals u weet niet doorgegaan. 
 
Intussen loopt Bart alvast mee met wat bestuurs-
leden om goed van start te kunnen mocht hij ver-
kozen worden. Hieronder stelt hij zich voor. 
 
Overigens zoeken we nog kandidaten voor de 
functie van algemeen bestuurslid / coördinator 
lokale activiteiten Zandvoort.  
Voor meer info: klik hier. 

Beste partijgenoten,  
 
Ik ben Bart Dusseljee, momenteel 23 jaar en wonend tegenover de kathedraal aan de Leidsevaart. 
Ik heb mij enkele maanden terug voorgesteld aan het bestuur van de PvdA met de boodschap dat ik 
graag zou willen helpen om de idealen van de PvdA te realiseren in deze dynamische – en soms cha-
otische – wereld.  
 
Ik ben ervan overtuigd dat er een honger naar sociaaldemocratie in de tijdsgeest heerst, maar dat 
deze nog aangewakkerd moet worden om tot werkelijkheid te komen.  
Ik kom zelf uit een arbeidersgezin waarin mijn ouders offers hebben gemaakt, zodat ik naar de uni-
versiteit kon. En niet alleen mijn ouders – ook mijn medemens. Wij wonen in een prachtig land waar 
ik zonder de hulp van mijn ouders en mijn medemens nooit de persoon had kunnen worden die ik 
ben, maar die schoonheid is aan het verdwijnen. En dat is waar ik tegen wil strijden.  
Nederland moet sociaal blijven en mensen mogen elkaar niet uit het oog verliezen! 
 
Ik hoop velen van jullie te kunnen leren kennen de komende maanden.  
Het is voor mij van onschatbare waarde om naar jouw verhaal te luisteren.  
Waarom ben jij bij de PvdA gegaan? Hoe zie jij de toekomst van Nederland voor je?  
Je kan me altijd een appje of mailtje sturen en mag natuurlijk ook altijd bellen.  
En anders komen we elkaar vast wel tegen op één van de leuke activiteiten van de PvdA! 
 
Met vriendelijke groet, 
Bart Dusseljee 
Email: dusseljee.b@gmail.com 
Telefoon: 06 408 602 04 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/bestuurslid-gezocht/
mailto:dusseljee.b@gmail.com


 

Digitaal vergaderen 
Nu vorige week zowel de Tweede als de Eerste 
Kamer heeft ingestemd met de “Noodwet Digi-
tale Besluitvorming Decentrale Overheden” heb-
ben wij in Bloemendaal deze week de eerste er-
varingen hiermee opgedaan. Eerst in een kleine 
oefensessie, later “voor het echie” met het Com-
missievoorzittersoverleg en het Presidium.  
 
De raad van 16 april is dan de eerste grote test.  
Ik moet zeggen: in technisch opzicht is het me 
meegevallen. Wat echter sterk wennen is, is een 
totaal andere dynamiek tijdens het vergaderen. 
Voor menigeen zal de strakke vergaderorde even 
wennen zijn. De vergadering is te volgen via een 
live-stream.  
 
De aanstaande kerntakendiscussie 
In algemene zin heb ik hierover al eerder ge-
schreven. Kort geleden is duidelijk geworden 
welke voorstellen door het college worden ge-
daan. En die zijn niet mis.  
 
Zaken die maatschappelijk in het oog springen 
zijn:  de verzelfstandiging van de gemeentelijke 
muziekschool, stoppen met de gemeentelijke bij-
dragen voor vakonderwijs gymnastiek en logope-
die in het primair onderwijs, subsidie voor de bi-
bliotheekfunctie beperken tot het wettelijk mini-
mum, beperken van de aan Welzijn Bloemendaal 
uitbestede taken, versobering van de extra mi-
nima-ondersteuning, verlaging subsidies van de 
sportvereniging, en nog vele andere op ’t oog 
maatschappelijk minder ingrijpende voorstellen.  
 
De bedoeling van het college is om het pakket op 
28 mei in de raad te brengen. Mét andere frac-
ties is de PvdA echter van mening dat het hier 
geen “kerntakendiscussie” betreft maar niets 
meer of minder dan een zeer forse bezuiniging.  
 
Ofschoon het college in drie Bloemendaalse dor-
pen een algemene peiling heeft georganiseerd is 
er geenszins sprake van een maatschappelijk de-
bat. Bovendien waren de voorstellen in concreto 
toen nog niet geopenbaard. Vanwege de corona-
crisis konden twee extra bijeenkomsten niet 
doorgaan. Wij hebben er op gewezen dat dit in 
ieder geval alsnog moet gebeuren.  
 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Vergaderingen/Raad/2020/16-april/20:00/?desktop=1
https://www.google.nl/imgres?imgurl=http%3A%2F%2Fwww.stedebouwarchitectuur.nl%2Fstatic%2Fsite%2Fimg%2Fmodule%2Fcontent%2Farticle%2F32050%2Fheader.jpg&imgrefurl=http%3A%2F%2Fwww.stedebouwarchitectuur.nl%2Fvacature%2F170918%2Fbloemendaal-zoekt-stedenbouwkundig-adviseur&docid=6emnE6s9-HEctM&tbnid=y9JXYpO8QYpPhM%3A&vet=10ahUKEwi3-qSKgvXfAhUKZVAKHbzKCmUQMwg-KAAwAA..i&w=1050&h=722&bih=651&biw=1366&q=gemeente%20bloemendaal&ved=0ahUKEwi3-qSKgvXfAhUKZVAKHbzKCmUQMwg-KAAwAA&iact=mrc&uact=8


Wij als PvdA-fractie  in Bloemendaal zijn altijd 
van mening geweest dat je je moet afvragen 
welke de maatschappelijke doelen zijn die je met 
specifieke subsidies wilt bereiken. Dat is een an-
dere benadering dan een strikt financiële. Met 
dit uitgangspunt zullen wij het debat aangaan en 
tot afwegingen komen. 
 
Opdracht bouw brandweerkazerne in Benne-
broek uitgesteld 
In de raad van deze maand zou een ultieme klap 
worden gegeven om de bouw in gang te zetten. 
Het huidige gebouw voldoet al jaren in de verste 
verte niet meer aan de eisen, en nieuwbouw is 
noodzakelijk. Vorig jaar is uiteindelijk besloten 
om dit op het huidige perceel te doen.  
 
De behandeling in de commissie van dit punt kon 
niet doorgaan, omdat er nog geen noodwet was 
aangenomen voor digitaal vergaderen. Er is na-
gegaan of dit punt, als zijnde niet-controversieel 
– zonder commissiebehandeling aan de raad zou 
kunnen worden voorgelegd. Aanvankelijk leek 
dat het geval, maar op de valreep gaven de frac-
ties van Liberaal Bloemendaal en Hart voor Bloe-
mendaal aan dat zij het punt toch eerst in com-
missie wilden bespreken. Dat wordt dan in mei.  
 
De brandweerpost in Bennebroek verzorgt de 
brandweerzorg in de twee zuidelijke dorpsker-
nen en een deel van Heemstede en Hillegom. 
Daarnaast wordt uiteraard assistentie verleend in 
het hele verzorgingsgebied van de Veiligheidsre-
gio Kennemerland. 

 

Nieuws uit Haarlem 
Veel nieuws is de afgelopen dagen en weken al 
gedeeld op de website van de PvdA Haarlem.  
Reden om hier te volstaan met een samenvatting 
van de onderwerpen en een link naar het betref-
fende artikel. 
 

• Isabelle Wisse (30 maart): wat speelt er in 
mijn raadswerk?  

• Isabelle Wisse (8 april): start uitvoering bo-
menplan Schalkwijk en ecologisch maaibeleid 

• Ienke Verhoeff (11 april): de raad en onze 
fractie in coronatijd, vervolgverhaal deel 2, 
met aanvullende bijdragen van:  

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/wat-speelt-er-in-mijn-raadswerk/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/wat-speelt-er-in-mijn-raadswerk/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/start-uitvoering-bomenplan-schalkwijk-op-14-april-en-ecologischer-maaibeleid-vanaf-dit-voorjaar/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/start-uitvoering-bomenplan-schalkwijk-op-14-april-en-ecologischer-maaibeleid-vanaf-dit-voorjaar/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-raad-en-onze-fractie-in-coronatijd-een-vervolgverhaal-deel-ii/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-raad-en-onze-fractie-in-coronatijd-een-vervolgverhaal-deel-ii/
https://www.google.nl/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fwww.alphasecurity.nl%2Fwp-content%2Fuploads%2F2018%2F06%2FLogo-gemeente-haarlem-300x150.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Fwww.alphasecurity.nl%2F&docid=tj1cmEt5E8uzFM&tbnid=WTkhPUtO4aDT6M%3A&vet=10ahUKEwihnpTbgfXfAhVSZ1AKHUKQDFgQMwhuKCMwIw..i&w=300&h=150&bih=651&biw=1366&q=gemeentehuis%20haarlem&ved=0ahUKEwihnpTbgfXfAhVSZ1AKHUKQDFgQMwhuKCMwIw&iact=mrc&uact=8


 

- Maarten Wiedemeijer:  over de betekenis 
van de coronacrisis voor de volkshuisvesting 
- Dion Heinis: over zijn ervaringen als com-
missielid en het actieplan maatschappelijke 
opvang 

• Isabelle Wisse (20 april): PvdA Haarlem tegen 
verwijdering fietsklemmen op de Botermarkt  

 
Onze wethouder Floor Roduner heeft het be-
stemmingsplan en de beeldkwaliteitsplan van de 
Koepel op voortvarende wijze door de raad ge-
loodst. Wel werd het college verzocht om te zoe-
ken naar een oplossing voor het voorplein, zodat 
dit snel groen kan worden ingericht en niet onno-
dig lang als parkeerruimte fungeert.  
Verder is op initiatief van de PvdA een motie 
aangenomen om als gemeente -samen met 
marktpartijen- deel te nemen in de planontwik-
keling voor de Nedtraingarage, zodat wellicht 
een bijdrage kan worden geleverd aan het ver-
lichten van de parkeerdruk op de binnenstad. 
 
Goed nieuws is dat Marceline Schopman per 8 
mei weer terugkeert in de PvdA fractie en de ge-
meenteraad,  voor zolang de ernstige privésitua-
tie dit toelaat. Dat betekent tegelijkertijd dat 
haar vervanging door Bas Sepers in de raad op 
dat moment eindigt en hij door gaat als scha-
duwraadslid, terwijl Dion Heinis zijn tijdelijke 
functie als schaduwraadslid opgeeft.  
 
Ten slotte opnieuw een oproep voor iedereen in 
Haarlem en omgeving die wat kan missen. 
Bij de Voedselbank worden tekorten verwacht. 
Via de Facebookgroep Coronahulp Haarlem is 
o.a. een van onze leden inzamelpunt geworden. 
Doneer ook voedsel of meld ja aan om te helpen 
via deze link. 
 

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/verwijdering-fietsklemmen-botermarkt-haarlem/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/verwijdering-fietsklemmen-botermarkt-haarlem/
https://twitter.com/willemhinskens/status/1249680252378505217?fbclid=IwAR2bKcT3tjwSuewVV889zFqvZXnAcgmH8-dNWYbtoh1FE8i3jlbNYouGsno


 

Nieuws uit Heemstede 
Op 21 april vindt een eerste digitale gezamenlijke 
vergadering van de commissies plaats, waarbij 
twee onderwerpen centraal staan: 

 
1. De nota Duurzaam Heemstede 2020-2024 en 
het bijbehorende uitvoeringsprogramma voor 
2020 en 2021, waarbij o.a. op voorstel van de 
PvdA versneld ledverlichting wordt voor de 
straatverlichting met als resultaat een energiebe-
sparing van 23% ten opzichte van 2013 
2. De resultaten van het onderzoek alternatieve 
financiering voor het Integraal Huisvestingspro-
gramma Primair Onderwijs 2019-2039 

 
Op de raadsvergadering van 23 april zal verder 
naar verwachting het renovatieplan voor de 
openbare ruimte rondom complex Spaarneborgh 
als hamerstuk worden afgedaan.  

 

Nieuws uit Zandvoort 
De politiek staat uiteraard ook in Zandvoort 
vooral in teken van de impact van het coronavi-
rus. De raad ontvangt hierover regelmatig upda-
tes en ook over de genomen maatregelen. 
 
De PvdA heeft de wethouder onderwijs gevraagd 
of de Zandvoortse leerlingen allemaal in zicht zijn 
en in staat zijn deel te nemen aan digitaal onder-
wijs. Dat is gelukkig zo. Daar waar dat nodig zijn 
middelen beschikbaar gesteld.  
Ieder kind kan meedoen. 
 
Tegen de natuurlijke gastvrije houding in zijn er 
maatregelen om te zorgen dat Zandvoort met 
mooi weer niet bezocht wordt door toeristen en 
recreanten. Dat gaat nu goed. Geen incidenten 
meer en er was ook geen overlast met Pasen. 
 
Er zijn vele initiatieven om mensen in thuisisola-
tie te helpen en te ondersteunen. Honderden 
vrijwilligers zijn op pad of nemen contact op.  

https://gemeentebestuur.heemstede.nl/vergaderingen/Gezamenlijke-commissie/2020/21-april/20:00
https://www.google.nl/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fpbs.twimg.com%2Fprofile_images%2F1011939703703113728%2FRVCXqGsg.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Ftwitter.com%2Fzandvoortaanzee&docid=4tVBGcUInUT6gM&tbnid=gXiSuVrva3YjWM%3A&vet=10ahUKEwixma_DgvXfAhWEYVAKHYXjAl4QMwg-KAEwAQ..i&w=512&h=512&bih=651&biw=1366&q=gemeente%20zandvoort&ved=0ahUKEwixma_DgvXfAhWEYVAKHYXjAl4QMwg-KAEwAQ&iact=mrc&uact=8


 

Via beeldbellen zijn er bijvoorbeeld digitale taal-
maatjes. Op de lokale radio geeft Welzijnsorgani-
satie Pluspunt inspiratie om de dag door te ko-
men en delen mensen hun ideeën en geven tips 
om de dag door te komen.   
 
Er is gelukkig een groot vrijwilligersnetwerk en is 
dit allemaal zeer positief. Waar een tekort aan 
vrijwilligers dreigt omdat deze zelf in de risico-
groepen zitten worden jongeren gestimuleerd 
om deel te nemen aan bijv. Voedselbank. Ook or-
ganiseert jongerenwerk digitale houseparty's. 
Vanuit eigen huis via videoverbinding in contact. 
 
De economie krijgt een flinke klap en het gaat ze-
ker ook vele banen kosten. De Zandvoortse werk-
gelegenheid is vooral in horeca en retail en deze 
vooral kleine bedrijven missen nu essentiële 
maanden inkomsten waarmee de buffer voor de 
winter wordt opgebouwd.  
Een grote zorg voor de toekomst. 
 
In april is er door de raad al digitaal vergaderd en 
ook de raadsvergadering van 21 april wordt digi-
taal. Openbaar en live te volgen via stream.  
 
Belangrijk punt op de agenda is project Duin-
wachter: de nieuwbouw van 90 appartementen 
op de locatie garagebedrijf Strijder. 
 In de commissie bleek dat er geen 30% sociaal 
huurwoningen stond ingepland. Sinds 2019 is dit 
beleid dankzij een PvdA amendement. Het was 
voor PvdA onaanvaardbaar om meteen de eerste 
de beste gelegenheid dit beleid over boord te 
gooien.  Gelukkig tekende zich in de commissie  
een meerderheid af en heeft de projectontwikke-
laar deze week het plan aangepast. 
 
Tot zover de fractie PvdA Zandvoort.  
We wensen iedereen in deze onwerkelijke tijden 
veel sterkte en vooral gezondheid. Heb je hulp 
nodig  of ken je iemand in Zandvoort die hulp of 
steun nodig heeft, laat het ons weten. 
 
Hartelijke groet, Maaike Koper en Lisa de Vries. 
  



 

Vragen, zorgen of loopt u vast? 
Schakel het PvdA Ombudsteam in! 
Veel mensen lopen vast in de contacten met de 
overheid of andere instellingen. Zij weten niet bij 
wie ze terecht kunnen voor advies, hulp of infor-
matie. Dan kan het Ombudsteam wellicht hel-
pen! 
 
Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit 
Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-
voort, of u lid bent van de PvdA of niet. U kunt 
mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl of 
bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop 
wordt u uitgenodigd voor een gesprek in ons 
clubhuis Truus Oversteegenstraat 169, Haarlem.  

 

Noteer alvast in de agenda en doe mee: 
 
Alle activiteiten van de PvdA Zuid-Kennemerland 
zijn, zolang er beperkende maatregelen gelden in 
verband met het coronavirus,  vooralsnog opge-
schort.  

Meer informatie over de afdeling vind je op www.zuidkennemerland.pvda.nl  
Het clubhuis van de afdeling is te vinden op de Truus Oversteegenstraat 169, 2033 MZ Haarlem. 
Deze nieuwsbrief wordt maandelijks rond de 20e verstuurd aan de leden en belangstellenden van de 
PvdA afdeling Zuid-Kennemerland. De eindverantwoordelijkheid voor de redactie ligt bij het bestuur 
van de afdeling. Kopij kan tot de 16e gestuurd worden aan: cobykroon@outlook.com.  
 
Wilt u financieel bijdragen in de activiteiten van de afdeling? Een donatie wordt zeer op prijs gesteld 
en kan worden overgemaakt op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 ten name van PvdA 
Haarlem o.v.v. activiteiten- en campagnebudget. 
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